



ASIS CHINA CONFERENCE

ASIS中国会议

SHANGHAI, CHINA | 3-4 DECEMBER 2015

中国, 上海 | 2015年12月3日-4日

www.asisonline.org/shanghai

REGISTRATION BROCHURE / 注册手册



ASIS
CHINA

ASIS CHINA CONFERENCE / ASIS中国会议

SHANGHAI, CHINA 3-4 DECEMBER 2015 / 中国, 上海 2015年12月3日-4日

The ASIS China Conference is the first full-scale educational event for security professionals in Mainland China held under the auspices of the world's largest association for security professionals, ASIS International. The goal of the conference is to serve as the platform to exchange experience, knowledge and best practices between professionals from all over the world.

ASIS中国峰会是首次在中国大陆由国内安保界专业人士举办的学术性会议，它是由全球最大的安保协会ASIS国际作为主办方。峰会旨在为来自世界各地的专业人士提供一个交流经验，分享心得体会的平台。

Join fellow colleagues at the Crowne Plaza Shanghai on 3-4 December 2015 to share experiences, best practices, and ideas with high-level security professionals from a wide range of backgrounds and disciplines.

欢迎您于2015年12月3日至4日在上海皇冠假日酒店与顶尖的安保从业人员一起分享经验，交流心得。

This special event provides delegates with valuable new insights and perspectives on the security challenges faced in China and the region, as well as those that extend globally.

此次特别活动将提供与会者最新的极具价值的资讯，让您对在中国以及其它延伸区域的安保挑战拥有最前沿的洞察力和前瞻性。

Delegates attending ASIS China 2015 will:

- Get the latest information on key security issues affecting your organization
- Develop effective strategies and solutions for protecting your organization's people, buildings, goods, intellectual property and data
- Network with security professionals from China, Asia-Pacific and the rest of the world
- Earn up to 13 recertification credits (CPEs)

参加2015ASIS中国会议的代表将会:

- 收获将影响贵公司的重要安保因素的最新动态。
- 形成保护贵公司的人员、建筑、产品、知识产权及数据的有效决策和解决方案。
- 与中国、亚太区以及全球其它各地的安保专家进行交流
- 获取最多达13个认证积分 (CPEs)

KEYNOTE PRESENTATIONS / 主题演讲

Using Standards to Align Security with Your Business Objectives

Dr Marc Siegel, Commissioner Global Standards Initiative, ASIS International, Belgium

用标准将安保与你的商业目标统一起来

Dr Marc Siegel, 国际初创标准理事, ASIS 国际, 比利时



Psychopaths in the Corporate World – Nightmare Dressed Like a Daydream

Totti Karpela, Director, Peace of Mind Threat Management Co Ltd, Hong Kong
在企业里的精神病患者 – 打扮成白日梦的梦魇。

Totti Karpela, 董事, Peace of Mind Threat Management Co Ltd, 香港



CONFERENCE SCHEDULE AND NETWORKING EVENTS / 会议安排及社交活动

On Thursday 3 December the conference times are 8:30 to 17:30 and include coffee breaks and a business lunch. The President's Reception will be held from 17:30 to 18:30. On Friday 4 December, the conference times are 8:30 to 16:35.

12月3日星期四的会议时间从8:30至17:30，包括茶歇和商务午餐。主席招待会在 17:30至18:30进行。12月4日星期五的会议时间从8:30至16:35。



CONFERENCE PROGRAM / 会议流程

CONFERENCE PROGRAM HIGHLIGHTS

Hacking Your Mind, Getting Your Secrets

Rain Teng, Security Director, Cardinal Health, China

操控思维·窃取秘密

Rain Teng, 安全总监; Cardinal Health, 中国

Women in Security

Jeannette Jackson, Security Operations Manager, Thales Australia, Australia

安保界的女性

Jeannette Jackson · 安保运营经理·澳洲泰勒斯·澳大利亚

Security Protocol behind the Wave of Factory Closings in China

Jack Chu, President, RA Consultants Ltd, Hong Kong

Hawn Chu, Vice President, RA Consultants Ltd, China

国内工厂倒闭潮背后的安全方案

Jack Chu · 董事·RA咨询有限公司·香港

Hawn Chu, 副董事·RA咨询有限公司·中国

Managing Commercial and Labor Disputes in China

Sean Molloy, Managing Director, Control Risks, China

处理中国的金融和劳动纠纷

Sean Molloy, 总经理·Control Risks, 中国

Building a Security Conscious Business Continuity (BCM) Program

Sam Stahl, Program Manager, EMC, USA

建立一个安保意识业务永续项目

Sam Stahl, 项目经理, EMC, 美国

Security Measures Adopted in Pakistan for Ensuring Security on China Pakistan Economic Corridor (CPEC)

Kaleem Ahmad, Chief Security Officer, Pak Arab Refinery Ltd, Pakistan

Omar Safdar CPP, Security Consultant, Pakistan

Khawaja Nadeem Afzal, Manager Security, Pak Arab Refinery Ltd, Pakistan

为确保中巴经济走廊安全而在巴基斯坦采取的安保措施

Kaleem Ahmad, 首席安全官, Pak Arab Refinery Ltd, 巴基斯坦

Omar Safdar CPP, 安全顾问, 巴基斯坦

Khawaja Nadeem Afzal, 保安经理, Pak Arab Refinery Ltd, 巴基斯坦

Lessons Learned from the Nepal Earthquake: Natural Disaster Preparedness and Crisis Management Response

Adam Fitzpatrick, Regional Security Manager, Asia Pacific, AIG, Australia

Scott Hume, Associate Director of Security Operations, Global Rescue, USA

从尼泊尔地震中获得的经验教训：自然灾害的预防和危机管理的响应

Adam Fitzpatrick, 亚太区安全经理, AIG · 澳大利亚

Scott Hume, 安全运营副总监, Global Rescue, 美国

Building a Culture of Security in your Company

Patrick Huipeng Wang, Head of Security Asia, Bekaert, China

会议重点环节在你的公司建立一个安保文化

Patrick Huipeng Wang, 亚洲安全首席, Bekaert, 中国

REGISTRATION RATES

Register now to benefit from the early registration rates!

	On/Before 22 Oct 10月22日及之前	After 22 Oct 10月22日之后
ASIS Members/ASIS会员	450 USD	550 USD
Nonmembers/非会员	600 USD	700 USD
Partner Associations, Government, Police and Military / 合作伙伴·政 府官员·警察和军官	450 USD	550 USD
President's Reception Only / 主席招待会	65 USD	65 USD

RATES DO NOT INCLUDE 6.8%VAT / 价格不包含6.8% VAT税

- Early bird registration expires on 22 October 2015, 23:59 (23:59 GMT +8)
- Full Conference registration fee (member, nonmember, Government, Police and Military, Partner Association) includes: All educational sessions and keynote presentations – the President's Reception – Coffee breaks – Two lunches – Conference materials
- President's Reception ticket is an additional cost for accompanying persons
- 提前登记报名于北京时间2015年10月22日 23:59结束。
- 全额会议报名费用(会员·非会员·合作伙伴·政府官员·警察和军官)包括：所有学术性会议和主题演讲 – 社交活动 – 茶歇 – 两餐午饭 – 会议资料。
- 主席招待会的票务将另行收费。

For any further information about registration, please contact Jasmine Sun at 万怡会展 HEALIFE PCO on behalf of ASIS International

有关登记报名的更多详情·请联系在万怡会展代表ASIS国际的Jasmine Sun

Tel: +86 021 6415 0355*812

Email: china.reg@asisonline.org

Web: www.asisonline.org/shanghai

For detailed information, visit

www.asisonline.org/Shanghai

详情请登录网站：www.asisonline.org/Shanghai

SIMULTANEOUS TRANSLATION WILL BE PROVIDED

现场将提供同声传译

SPONSORS / 赞助方



For further information about brand visibility at this event, please contact Paolo Rampetta at asiapacific@asisonline.org, or refer to the information available on the website www.asisonline.org/Shanghai

有关此次活动商标展示的详情，请联系 Paolo Rampetta asiapacific@asisonline.org，或登录网站 www.asisonline.org/Shanghai 获取相关信息。

MEDIA PARTNERS / 媒体合作方

